

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) Date: 30-10-2025 01:58:46 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات والصناعات المتكاملة التاريخ: 30-10-2025 01:58:46 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
INVESTMENTS & INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 30-09-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 30-09-2025
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Following the previous disclosure regarding the case filed by Simentra Company against Naql Contracting and Engineering Company and its guarantor Integrated Investments and Industries Company, a final decision in the case has been issued by the Court of Cassation. On October 9, 2025, an execution case was registered under number 41030/2025 at the Execution Department of the Amman Court of First Instance.	لاحقا لفصاحنا السابق بخصوص قضية شركة سيمنترا ضد شركة نقل للتعهدات والهندسة وكفيلتها شركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة صدر قرار قطعي من بالقضية من محكمة التمييز وبتاريخ 2025/10/9 تم قيد الدعوى التنفيذية تحت رقم 2025/41030 لدى دائرة تنفيذ محكمة بداية عمان
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: امانى ابو زيد	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: امانى ابو زيد